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§ 10
Spånga bad- och idrottshall - renovering av 
badanläggningen. Genomförandebeslut 
2017/00131

Beslut 
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets och 
idrottsförvaltningens gemensamma förslag:

1. Fastighetsnämnden beslutar att godkänna förslag till 
genomförande av renovering i Spånga bad- och idrottshall 
till en total utgift om 47 mnkr. 

Handlingar i ärendet
2. FSK 2017/131-5 Spånga bad- och idrottshall - renovering av 

badanläggningen. Genomförandebeslut
3. FSK 2017/131-6 Bilaga 1 Investeringskalkyl Stockholms 

stad
4. FSK 2017/131-7 Bilaga 2 Investeringskalkyl 

fastighetskontoret
 

Nämndens behandling av ärendet 

 

Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet).

 

Beslutsgång
Ordföranden Stefan Hansson (S) finner att nämnden beslutar enligt 
kontorens gemensamma förslag.
 

Särskilt uttalande
Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Richard Bengtsson 
m.fl. (L) och Henrik Sjölander m.fl. (M) enligt följande:
 
Vi anser det vara av största vikt att förbättra de ekonomiska 
prognoserna. Vår utgångspunkt är att pengar ska användas till nya 
hallar och anläggningar och inte till fördyringar på redan beslutade 
projekt. Detta ärende har fördyrats med 34 % sedan 
inriktningsbeslutet för mindre än ett år sedan. Den här typen av 
kraftiga kostnadsöverskridanden riskerar att tränga undan andra 
viktiga investeringar, vilket är mycket olyckligt. Vi anser därför att 
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det är av högsta prioritet att fastighetsnämnden vidtar krafttag för att 
förbättra kostnadsprognoserna för projekt. Det är av största vikt att 
kostnaderna inte skenar iväg ytterligare.
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